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MOF B 35 – svar på spørgsmål 9 fra Søren Egge Rasmussen 

(EL) stillet den 10. december 2018 til ministeren for fiskeri og 
ligestilling og ministeren for nordisk samarbejde. 
 
 
Spørgsmål 
I hvilket omfang er der de sidste 5 år blevet trawlet af fartøjer, der ikke er 
hjemmehørende i Lillebælt, og hvor er fangsterne i givet fald blevet landet? 
 
 
Svar 
Jeg kan oplyse, at der i perioden 2012 til 2017 er landet fangster fra fem 
forskellige fartøjer med fartøjsovervågningsenhed (VMS), hvor redskabet 
har været trawl. Ingen af disse fartøjer har været hjemmehørende i 
Lillebælt. Langt størstedelen af fangsterne er landet i Årøsund (>90 %), 
som ligger ud til Lillebælt, mens en mindre del er landet i henholdsvis 
Bogense, Kerteminde og Grenå. 
 
Herudover kan der have været fiskeri af mindre fartøjer under 12 meter, 
som ikke er udstyret med en fartøjsovervågningsenhed (VMS), hvis fiskeri 
derfor ikke kan opgøres.  
 
Slutteligt kan jeg jf. svar på spørgsmål 6 oplyse, at seks muslingefartøjer 
har fisket blåmuslinger i Naturpark Lillebælt i perioden 2012-2017. 
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